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گروه اصناف: مدیرعامل سام سرویس می گوید: »سامسونگ برند 
خود را از ایران جمع نکرده است. اینکه تابلوها عوض شده اند، به 
درخواست سامسونگ نبوده و این برند به این کار تمایلی نداشته 
است«. با این حساب چه عواملی ذی نفع بوده و در این ماجرا نقش 

داشته اند؟
به گزارش ایرنا، وحید نجفی مدیرعامل شرکت سام سرویس درباره 
استمرار خدمات پس از فروش لوازم خانگی و صوتی و تصویری 
سامسونگ به ایرناپلاس گفت: هر برند خارجی که در بازار ایران 
کار می کند، تعهدنامه ای را ارائه می کند که در آن متعهد می شود 
مسئولیت خدمات پس از فروش را بر عهده بگیرد. برند سامسونگ 
هم این تعهد را داده و در حال حاضر نیز این پشتیبانی انجام می شود 
و قطعاتی که مربوط به آنهاست، تعهد پشتیبانی دارند. آنها نیز این 

قطعات را تأمین می کنند و از این نظر تاکنون مشکلی نداشتیم.
وی افزود: ما بعضی از قطعات را داخل ایران تولید می کردیم و از 
بابت تأمین آنها مس��ئله ای نداریم. همچنین منابع خارجی برای 
تأمین گروهی دیگر از قطعات را شناسایی کرده ایم. علاوه بر این، 
سامسونگ نیز مسئله ای برای تأمین قطعات اختصاصی مربوط به 

خود در حوزه خدمات پس از فروش ندارد.
 س���رمایه گذاری داخل���ی ب���رای تولی���د محص���ولات  �

سامسونگ
نجفی درباره روش های همکاری با شرکت های خارجی توضیح 
داد: وقتی یک برند خارجی به کشور دیگری وارد می شود، چند مدل 
همکاری وجود دارد. یک مدل صادرات مستقیم است که شرکت 
خارجی، محصول آماده شده خود را صادر می کند. مدل های دیگر 
شامل سرمایه گذاری، تولید تحت لیسانس و انواع دیگر همکاری 

هستند. وی درباره فعالیت سامسونگ در ایران گفت: در رابطه با 
تولید محصولات سامس��ونگ، سرمایه گذاری انجام شده، توسط 
کارآفرینان داخلی صورت گرفته بود. خط تولیدی که تکنولوژی آن را 
سامسونگ حمایت کرده بود، همچنان وجود دارد و در حال حاضر در 
اختیار ماست و در راستای برند ملی ما کاملًا قابل بهره برداری است.

 محصولات سام تا پایان سال به بازار می آیند �
نجفی با اشاره به فرآیند تولید برند سام گفت: محصولات سام امور 
مربوط به طراحی، تحقیق و توسعه، خط تولید، تعریف محصول، 
تأمین قطعات و تجهیزات خط تولید را به صورت کامل پشت سر 

گذاشته اند. تقریباً از هفته آینده تولید آزمایشی آغاز می شود و قبل از 
سال جدید، محصولات در بازار معرفی خواهند شد. گروه محصولات 
صوتی و تصویری، اولین محصولات برند سام هستند که به بازار 
می آیند.  وی افزود: قیمت محصولات سام هنوز نهایی نشده، اما 
بدون ش��ک یکی از مزیت های محصول آینده ما قیمت، کیفیت 
و بس��ته بس��یار کامل و بی س��ابقه  در حوزه خدمات پس از فروش 
است. این بسته کامل به مصرف کننده اطمینان کامل می دهد که 
محصولی کاملًا کیفی و به  روز را در اختیار خواهد داش��ت و قطعاً 
همه دغدغه ها در مورد کیفیت محصولات را بر طرف خواهد کرد.

 مجوز نمایندگی سامسونگ در ایران لغو نشده �
نجفی با تأکید بر اینکه مجوز نمایندگی سامس��ونگ در ایران لغو 
نشده، گفت: نکته دیگر در رابطه با همکاری ما با سامسونگ این 
است که مجوز نمایندگی که از طرف سامسونگ داشتیم همچنان 
برقرار است و لغو نشده است. ما همچنان نماینده سامسونگ هستیم. 
بحث خدمات پس از فروش نیز مانند سابق و بر اساس اطلاعیه 
اخیر این ش��رکت، ادامه دارد. تکنولوژی و روش های تولید نیز در 
سال های اخیر و طی فرآیند مشترک با سامسونگ به گونه ای به ما 
منتقل شده اند که به مهارت و دانش مورد نیاز دست پیدا کردیم و 

همه این موارد، بومی شده و در اختیار ما قرار دارد.
 خ���روج سامس���ونگ از ای���ران نوع���ی رقابت تجاری  �

منفی است
وی آنچ��ه را ک��ه از آن ب��ا عن��وان خروج سامس��ونگ از ایران یاد 
می ش��ود، رقابت تجاری منفی عنوان کرد و توضیح داد: در رابطه 
با موضوع خروج سامس��ونگ از ایران باید گفت سامس��ونگ برند 
خود را از ایران جمع نکرده اس��ت. اینکه تابلوها عوض ش��ده اند به 
درخواست سامسونگ نبوده و این برند به این کار تمایلی نداشته 
اس��ت. انرژی های داخلی و مقام های مس��ئول و غیرمس��ئول این 

درخواست را داشتند و این کار انجام شد.
نجفی در ادامه گفت: این موضوع از سمت سامسونگ نبوده و هیچ 
اتفاق جدیدی نیز ظرف یک سال اخیر رخ نداده است. این موضوع به 
یک موج تبلیغاتی تبدیل شد و گروهی از افراد با اغراض مختلف که 
نوعاً بحث های مرتبط با رقابت های منفی تجاری را دنبال می کنند، 
به این موضوع دامن زدند. با این حال، نوع همکاری ما ظرف یک 

سال گذشته هیچ تغییری نداشته است. 

رئیس سازمان دامپزشکی کشور با تاکید بر اینکه اپیدمی 
بیماری طیور در کشور نداشته ایم، افزود: تلفات گزارش 
ش��ده توس��ط کانون انجمن صنفی مرغداران کش��ور 
احتمالا انفرادی و به دلیل مشکلات مدیریتی در برخی از 
مرغداری ها است.علی رضا رفیعی پور در گفت وگو با ایلنا 
با اشاره به کنترل بیماری آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان 

در سال جاری، اظهار کرد: یکی از احتمالات مطرح شده 
برای تلفات، بیماری فوق حاد پرندگان است اما اجرای 
برنامه کنترلی این بیماری در س��ال جاری موجب شده 
نس��ب به سال گذش��ته تعداد کانون های بیماری فوق 
حاد پرندگان کاهش چش��مگیری داشته باشد.رفیعی 
پور یکی دیگر از گزینه های احتمالی مطرح شده برای 

افزایش تلفات را بیماری نیوکاسل عنوان کرد و گفت: 
برای مقابله و کنترل این بیماری نیز در سال جاری 4۵ 
میلیون پرنده بومی را واکسیناسیون کرده ایم.وی تاکید 
کرد که در صورت مش��اهد هر نوع اپیدمی بیماری در 
دام، طیور و آبزیان موضوع به سرعت به رسانه ها اطلاع 

داده خواهد شد.

بازگشت رونق تولید به پوشاکتلفات در مرغداری ها ریشه مدیریتی دارد

رئیس اتحادیه تولیدکنندگان و فروشندگان پوشاک 
با بیان اینکه حجم تولید پوش��اک نس��بت به سال 
گذشته حداقل ۲۰ درصد افزایش یافته است، گفت: 
مبارزه با پوشاک قاچاق تاثیر زیادی در تولید داخل 
داشته است.ابوالقاسم شیرازی در گفت وگو با میزان 
اظهار کرد: علی رغم همه نارسایی ها و موانعی که 

در مسیر تولید پوشاک قرار دارد به اندازه کافی تولید 
ش��ده و برای عید مش��کلی در بازار وجود ندارد.وی 
ب��ا بیان اینکه رکود ب��ازار دغدغه تولیدکنندگان و 
فروشندگان است، گفت: با توجه به نزدیک شدن 
ب��ه پایان س��ال، هنوز تقاض��ای مردم در بازار حس 
نمی ش��ود و فروش��گاه ها رو به فروش فوق العاده 

آوردند.شیرازی با انتقاد از برگزاری نمایشگاه های 
به��اره بی��ان ک��رد: در حالی که پوش��اک به وفور با 
دسترسی آسان و با تعداد فروشگاه های زیاد در همه 
مناطق وجود دارد برگزاری نمایشگاه اقدام مناسبی 
نیست، برگزاری این نمایشگاه ها زمانی که کمبود 

در بازار وجود داشته باشد مناسب است.

اهداف بخش برق، تحت تاثیر کمبود منابع قرار دارد کارت های شناسایی برق توزیع شد خودروهای عمومی اولویت اول وام بلاعوض 
نایب رییس کمیسیون انرژی اتاق بازرگانی 
ای��ران افزود: س��رمایه گذاری ها در بخش 
برق متناسب با برنامه ها و سیاست های بالا 
دس��تی نیس��ت و همین امر موجب تحقق 
نیافتن  این برنامه ها شده است.پیام باقری در 

گفت و گو با ایرنا ادامه داد: براساس برنامه ششم توسعه ) ۱4۰۰- ۱۳۹۶(
باید سالانه پنج هزار مگاوات نیروگاه جدید وارد مدار می شد درحالی که در 
سال های گذشته سالی دو هزارمگاوات وارد مدار شده که کمتر از برنامه 
پیش بینی شده است.وی خاطرنشان کرد: عقب ماندگی از برنامه توسعه 
بخش برق ناش��ی از کمبود بودجه و منابع در اختیار وزارت نیرو اس��ت.

نایب رییس کمیسیون انرژی اتاق بازرگانی گفت:سرمایه گذاری های 
زیادی برای توسعه شبکه گاز صورت گرفته که به جای آن می توان، 

سرمایه گذاری ها را به سمت توسعه برق سوق داد.

مدی��رکل دفتر مدیریت مصرف و خدمات 
مشترکین توانیر گفت: براساس ارزیابی ها، 
کارت شناس��ایی برق که روی آن شناس��ه 
۱۳ رقمی برق مش��ترکان درج ش��ده است، 
در سراسر کشور توزیع شد.هادی مدقق در 

گفت وگو با ایسنا، با بیان این که مواردی که ضروری بود، شناسایی و 
این کارت ها چاپ و در اختیار مش��ترکان قرار داده ش��د، اظهار کرد: در 
بخش هایی که اطلاعات مشترکان چندان در اختیار نبود، نیاز به انجام 
این کار داشتیم که این کار نیز در استان های مختلف انجام شده است.
وی با اشاره به روش های مختلف پرداخت قبض برق ادامه داد: یکی از 
برنامه ها معرفی روش های مختلفی بود که مشترکان می توانند پس از 
حذف قبوض کاغذی برق وجه قبض خود را پرداخت کنند و روش هایی 

برای افرادی که گوشی هوشمند دارند پیش بینی شده بود.

س��خنگوی شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی ایران درباره اولویت های این شرکت برای 
تخصیص وام بلاعوض برای دوگانه سوزی 
خودروها گفت: برای تخصیص وام بلاعوض 
برای دوگانه سوز کردن خودروها، خودروهای 

عمومی مانند تاکس��ی ها و وانت های بار در اولویت هس��تند. و در نتیجه 
تاکسی های اینترنتی در اولویت های بعدی ما برای تخصیص وام هستند. 
فاطمه کاهی در گفتگو با فارس اظهار داشت: در حال حاضر یک ظرفیت 
یک میلیون و 4۶4 هزارتایی برای دوگانه سوز کردن خودروها وجود دارد 
که اولویت برای تخصیص وام بلاعوض با خودروهای عمومی است و اگر 
ظرفیت تکمیل نشود برای دوگانه سوزی تاکسی های اینترنتی نیز اقدام 
خواهیم کرد. در غیر این صورت برای دوگانه س��وز کردن تاکس��ی های 

اینترنتی نیز برنامه ریزی جداگانه ای خواهیم کرد.

گروه انرژی: وزیر نیرو از بهره برداری پست 400 کیلوولت و خط 
انتقال 400 به 132 از اسفراین به بجنورد در چارچوب هجدهمین 

هفته پویش هر هفته_الف_ب_ایران خبر داد.
به گ��زارش پ��اون؛ رض��ا اردکانی��ان وزیر نیرو در حاش��یه آیین 
بهره ب��رداری پس��ت 4۰۰ کیلوول��ت و خط انتق��ال 4۰۰ به ۱۳۲ 
از اس��فراین ب��ه بجن��ورد در چارچ��وب هجدهمین هفته پویش 
#هرهفته_الف_ب_ایران در س��فر به اس��تان خراسان شمالی 
در جم��ع خبرن��گاران، تصفیه خانه فاضلاب آش��خانه و ش��بکه 
انش��عاب های فاضلاب گلستان با س��رمایه گذاری ۲۶۰ میلیارد 

تومان را دیگر پروژه هایی عنوان کرد.
وی گفت: بهره برداری از این پروژه ها در بخش برق نقش مهمی 
در پایداری ش��بکه و پذیرش نیاز های جدید دارد. درحال حاضر 
اس��تان ب��ه رینگ 4۰۰ کیلوولت کش��ور متص��ل و از برق پایدار 
برخوردار می ش��ود، علاوه بر اینکه پذیرای س��رمایه گذاری های 

جدید انرژی بر خواهد بود.
وی ادام��ه داد: در بخ��ش فاض��لاب ه��م ، ش��صت و پنجمین 
تصفیه خانه فاضلابی که در دولت تدبیر و امید س��اخته ش��ده به 
بهره برداری می رس��د. به گفته اردکانیان، به طور متوس��ط از نیمه 
س��ال ۹۲ تاکنون هر هفته یک تصفیه خانه فاضلاب وارد مدار 

بهره برداری شده است.
 احتمال وقوع سیلاب در برخی مناطق �

وزی��ر نی��رو در عی��ن حال گفت: همچنین پیش بینی س��ازمان 
هواشناسی این است که در روز های آتی در کشور، برخی مناطق 
کشور با سیلاب هایی مواجه می شوند که دستور آماده باش های 
لازم داده ش��ده و همکاری نزدیکی با اس��تانداران و س��تاد های 
مدیری��ت بح��ران اس��تان ها صورت گرفته اس��ت. وی گفت: 
امیدوارم س��یلاب های محتمل پیش رو بیش��تر منفعت برای 

کشور داشته باشند.
وزی��ر نی��رو در عین حال خاطرنش��ان ک��رد: در ارتباط با صادرات 

برق هم قرارداد ها و تعهداتی داریم که سعی می کنیم با رعایت 
نیاز های داخلی خود به آن ها عمل کنیم.

اردکانیان گفت: در فصل نسبتا سرد طولانی امسال، مصرف گاز در 
بخش گاز افزایش قابل ملاحظه ای پیدا کرده و با توجه به این که 
سهم بالایی از سوخت نیروگاه های کشور از گاز است درخواست 

همیشگی ما از مردم این است که در صرفه جویی بکوشند.
وی اف��زود: ب��ا ح��دود ۱۰ درصد صرفه جوی��ی در مصرف گاز در 
بخش خانگی و تجاری قطعا دچار هیچ نوع خاموشی برنامه ریزی 
ش��ده نخواهیم بود علاوه بر اینکه نیاز های انرژی کش��ور را هم 

پاسخگو خواهد بود.
وزی��ر نی��رو اظه��ار ک��رد: در بخش آب و ب��رق بیش از ۹۰ درصد 
تجهی��زات س��اخت داخ��ل اس��ت، در بخش آب همه س��د ها و 

تصفیه خانه های آب و فاضلاب در داخل کشور ساخته و طراحی 
می شوند و در بخش برق هم علاوه بر این که سازنده تجهیزات 

هستیم، خدمات فنی و مهندسی هم صادر می کنیم.
 ۶۰ درصد ظرفیت نیروگاهی برق با سرمایه بخش  �

خصوصی ایجاد شده است 
همچنی��ن محمدحس��ن متول��ی زاده مدیرعام��ل ش��رکت 
مادرتخصصی توانیر اظهار داش��ت: امس��ال ساخت نیروگاه های 

جدید با ظرفیت بیش از سه هزار مگاوات پیگیری شده است.
مدیرعامل شرکت مادرتخصصی توانیر درباره همراهی مردم در 
مدیریت مصرف برق، گفت: محدودیتی به لحاظ ظرفیت تولید 
در نی��روگاه ه��ا نداری��م و در زمینه انتقال برق هم معضل خاصی 
در کشور وجود ندارد،  به ویژه امسال حتی در تابستان، همکاری 

خوب مردم، سبب شد تا شاهد مدیریت مصرف برق باشیم.
متولی زاده تصریح کرد: تابستان امسال، از ۲۹ میلیون مشترک 
خانگی،  ۲4 میلیون مش��ترک در حد الگوی تعیین ش��ده برق 
مصرف کردند و حتی هشت میلیون مشترک ما، میزان مصرف 
خود را نس��بت به دوره مش��ابه پارس��ال کاهش دادند و این جای 

قدردانی دارد.
وی افزود: این مشترکان مشمول پرداخت پاداش خوش مصرفی 
به میزان بیش از هزار و ۶۰ میلیارد ریال شدند و مشترکان بخش 
صنایع و کشاورزی هم همکاری خوبی داشته و با مدیریت مصرف 
برق، مشمول دریافت سه هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال پاداش شدند.

مدیرعامل ش��رکت مادرتخصصی توانیر با بیان اینکه تابس��تان 
امس��ال ش��اهد کاهش میزان مصرف برق به میزان چهار هزار 
مگاوات بودیم، گفت: برنامه های مدیریت مصرف برای تابستان 
سال آینده هم ادامه دارد، زیرا نتایج این طرح در تابستان امسال 
بسیار خوب بود. وی خاطرنشان کرد: در زمستان امسال، سرمای 
شدید هوا، سبب شد مصرف گاز خانگی به شدت افزایش یابد و 
تامین سوخت نیروگاه ها با محدودیت روبه رو شود اما خوشبختانه 
مشکل رفع شد.   متولی زاده تصریح کرد: درخواست ما از مردم، 
مدیریت مصرف برق و گاز و صرفه جویی در آن است و خوشبختانه 

اکنون وضعیت نرمال و طبیعی است. 
وی درباره مصرف زیاد انرژی در ادارات، گفت: درخواست ما این 
اس��ت که رس��انه ها در این زمینه کمک کار باش��ند، البته ما هم از 
اهرم قانونی و ابزارهای خود در این باره استفاده می کنیم اما باید 

با اطلاع رسانی ها، مصرف در ادارات مدیریت شود.
مدیرعامل شرکت مادرتخصصی توانیر در باره حوادث حوزه برق 
کشور، اظهار داشت: خوشبختانه آمار حوادثی که منجر به مشکل 
جدی شود، نگران کننده نیست. مدیرعامل شرکت مادرتخصصی 
توانی��ر، ب��ه همراه وزیر نیرو برای افتتاح چهار پروژه عمرانی این 

حوزه به خراسان شمالی سفر کرده است.   

 سحرخیز، کارآفرین و اشتغال زای
 برترِ سال ۹۸ شد

“گروه شرکت های زعفران سحرخیز” به عنوان کارآفرینِ برتر و اشتغال 
زا در سال ۱۳۹۸ انتخاب شد.به گزارش روابط عمومی گروه سحرخیز: 
این مجموعه منتخب یازدهمین جشنواره سالانه ی تجلیل و تکریم از 
کارآفرینان و مدیران اشتغال زای کشور گردیده و از گروه شرکت های 
زعفران سحرخیز به پاس تولید، اشتغال زایی، کارآفرینی و نقش آفرینی 
موثر در س��ال ۹۸ تقدیر به عمل آمد.این رویداد با س��خنرانی و حضور 
جناب آقای دکتر س��ید عباس عراقچی، معاون محترم امور سیاس��ی 
وزارت امور خارجه و جناب آقای دکتر عیسی منصوری، معاون محترم 
توس��عه کارآفرینی و اش��تغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی برگزار 
گردید. آقای دکتر فرزاد س��حرخیز “عضو هیات مدیره گروه ش��رکت 
های زعفران س��حرخیز”،  در مراس��م تجلیل و تکریم از کارآفرینان 
و مدیران اش��تغال زای کش��ور از جناب آقای دکتر عراقچی و جناب 
اقای دکتر منصوری تندیس کار آفرین برتر و اش��تغال زا س��ال ۱۳۹۸ 

را دریافت نمودند.

وزیر پیشنهادی کشاورزی به مجلس معرفی شد
کاظم خاوازی به عنوان وزیر پیشنهادی جهاد کشاورزی به مجلس 
معرفی ش��د.به گفته »علی اصغر یوس��ف نژاد«،  عضو هیات رییسه 
مجلس ش��ورای اسلامی، حجت السلام والمسلمین حسن روحانی 
رئیس جمهوری، کاظم خاوازی معاون وزیر پیشین جهاد کشاورزی 
و رئیس س��ازمان تحقیقات آموزش و ترویج کش��اورزی را به عنوان 
وزیر پیشنهادی جهاد کشاورزی به مجلس شورای اسلامی معرفی 
کرده است.عضو هیات رییسه مجلس شورای اسلامی خاطرنشان 
کرد: نامه معرفی وزیر پیش��نهادی امروز- دوش��نبه- از سوی هیات 
رئیسه اعلام وصول می شود و ظرف یک هفته و بعد از بررسی برنامه 

های وی در کمیسیون ها برای اخذ رای اعتماد به صحن می آید.

رئی��س اتحادی��ه مرغ تخم گذار تهران گفت: با توجه 
به تولید روزانه ۲ هزار و ۹۰۰ تن تخم مرغ در کشور، 
کمب��ودی در عرض��ه وج��ود ندارد.ناص��ر نبی پور در 
گفتگ��و با باش��گاه خبرنگاران ج��وان،  از ثبات قیمت 
تخم مرغ در بازار خبر داد و گفت: هم اکنون متوسط 
نرخ هر کیلو تخم مرغ درب مرغداری ۸ هزار و 4۰۰ 
تا ۸ هزار و ۵۰۰ تومان اس��ت.وی افزود: با توجه به 

ش��رایط فعلی عرضه و تقاضا پیش بینی می ش��ود که 
رون��د فعل��ی قیمت تخم مرغ در ب��ازار ادامه یابد.نبی 
پ��ور ب��ا اش��اره به اینکه کمب��ودی در توزیع تخم مرغ 
وج��ود ن��دارد، بیان کرد: با توجه به آنکه تش��کل ها و 
اتحادیه ها مسئولیت تنظیم بازار را عهده دار هستند، 
از این رو به س��بب تعادل قیمت ۱۵ روزی اس��ت که 

مجوز صادرات صادر نش��ده اس��ت. 

نایب رئیس شورای ملی زعفران گفت: با توجه به کاهش قدرت 
خرید، قیمت زعفران نسبت به ماه های قبل ۳ تا 4 درصد کاهش 
یافته اس��ت.غلامرضا میری در گفتگو با  باش��گاه خبرنگاران 
جوان، از کاهش قیمت طلای س��رخ در بازار خبر داد و گفت: 
هم اکنون حداقل قیمت هر کیلو زعفران ۶ میلیون و ۲۰۰ هزار 
تومان و حداکثرقیمت آن ۱۰ میلیون و ۵۰۰ هزار تومان است.
وی افزود: با توجه به کاهش قدرت خرید و مصرف زعفران در 

سبد خانوار ناشی از شرایط فعلی اقتصاد، قیمت زعفران نسبت 
به دی ماه ۳ تا 4 درصد کاهش یافته است.نایب رئیس شورای 
ملی زعفران با اشاره به اینکه صادرات زعفران تعریفی ندارد، 
بیان کرد: در حال حاضر صادرات زعفران به کشور های چین، 
هنگ کنگ و ویتنام به سبب شیوع بیماری کرونا کاهش یافته 
اس��ت که با رفع این چالش هم طبق روال همه س��اله میزان 

صادرات در اسفند روبه کاهش است.

كمبودی در توزيع تخم مرغ وجود ندارد صادرات زعفران تعريفی ندارد

کرونا تاثیری بر تولید نفت ایران نداشته است
مدیر برنامه ریزی تلفیقی شرکت ملی نفت ایران با اشاره به ویروس 
کرونا ممکن اس��ت در همه نقاط کش��ور دیده ش��ود، گفت: با این 
حال کرونا تاثیری برتولید نفت ایران نداش��ته اس��ت.کریم زبیدی 
در گف��ت و گ��و ب��ا ایرنا با بیان اینکه ویروس کرونا تاثیر چندانی بر 
تولید نفت ایران نداشته، ادامه داد: ویروس کرونا ممکن است هر 
ف��ردی را در کش��ور درگیر کن��د.وی به وضعیت خوابگاه کارکنان 
عسلویه اشاره کرد و افزود: خوابگاه ها در عسلویه جمعی نیست و 
اتاق ها یک یا دو نفره هستند.زبیدی تاکید کرد: تا کنون مشکلی 
از عس��لویه در مورد ویروس کرونا منعکس نش��ده و از همین رو 

تصمیمی نیز نگرفته ایم. 

عربستان برای صادرات گاز طبیعی ۱۱۰میلیارد 
دلار سرمایه گذاری می کند

آرامکوی سعودی در نظر دارد ۱۱۰ میلیارد دلار برای توسعه میدان 
گازی نامتع��ارف می��دان الجفوره س��رمایه گذاری کند.به گزارش 
مهر، برنامه های توس��عه این میدان در دیداری به ریاس��ت محمد 
بن س��لمان، مورد بازبینی کمیس��یون عالی هیدروکربن سعودی 
قرار گرفته اس��ت.تخمین زده می ش��ود میدان گازی الجفوره ۲۰۰ 
تریلیون فوت مکعب گاز مرطوب در خود داش��ته باش��د و انتظار 
می رود توسعه آن در چند فاز بتواند تولید گاز این میدان را تا سال 
۲۰۳۶ ب��ه ۲.۲ تریلی��ون فوت مکعب برس��اند.انتظار می رود این 
میدان روزانه ۱۳۰ هزار بش��که اتان و ۵۰۰ هزار بش��که میعانات 

گازی تولید کند.

 وقوع سیلاب های شدید 
در برخی استان ها  از روز دوشنبه

مدیر کل دفتر مدیریت بحران و پدافند غیرعامل شرکت مدیریت 
منابع آب ایران گفت: وقوع س��یلاب های ش��دید به همراه وزش 
باد برای تعداد زیادی از اس��تان های کش��ور از عصر دوش��نبه ۵ 
اس��فندماه، پیش بینی می شود.س��یف الله آقا بیگی در گفت و گو با 
با ایرنا اضافه کرد: بر اساس این پیش بینی، جلسه ستاد مدیریت 
بحران این ش��رکت برگزار ش��ده تا تمهیدات لازم برای مقابله با 
شرایط آب و هوایی اتخاذ شود.آقابیگی افزود: سازمان هواشناسی 
بارش های شدید برای استان های واقع در جنوب و جنوب غرب، 
مرکز و ش��مال غرب به همراه وزش باد های ش��دید را پیش بینی 
کرده و بر این اس��اس، مجموعه ش��رکت های وابس��ته به وزارت 
نی��رو ب��رای مقابله با هرگونه وضعیتی به حالت آماده باش درآمده 
اند.وی افزود: اوج بارش ها در روز س��ه ش��نبه اس��تان های مرکز و 
ش��مال ش��رق را در بر خواهد گرفت که لازم اس��ت شهروندان در 

این استان ها توجه جدی به اخطارها داشته باشند.

اخبار كوتاه

 مدیرعامل سام سرویس می گوید سامسونگ از ایران نرفته

پشت پرده جمع شدن تابلوهای سامسونگ

انرژی

 اردکانیان خبر داد؛

آماده باش در برابر سیلاب 


